
PROTOKÓŁ 

z zebrania zarządu nr 10/2018-2022 

Warszawskiego Związku Brydża Sportowego 

8 stycznia 2020 

 

Obecni:  

Roman Kowalewicz – Prezes, 
Maciej Czajkowski – Wiceprezes,  
Arkadiusz Ciechomski – Sekretarz Zarządu, 
Sławomir Latała – Członek Zarządu, 
Radosław Lula – Skarbnik 
 

Nieobecni: 

Jarosław Kostrzewa – Członek Zarządu 
 
 

1. Otwarcie zebrania, wyznaczenie na protokolanta R. Lulę. 
 

2. Przyjęto protokół z poprzedniego zebrania. 
 

3. Zebranie rozpoczęto od spotkania z Radą „Fundacji na rzecz WZBS”: Mariuszem 
Mączewskim i Karolem Kasperkiewiczem. W spotkaniu uczestniczył również Waldemar 
Radziak – współwłaściciel restauracji Vyceska znajdującej się w tym samym budynku 
co sala Centrum Sportów Umysłowych. 
 

a. Omówiono bieżącą sytuację Fundacji. 
b. Przyjęto informację o rezygnacji Prezesa Fundacji, Zarządu Fundacji,  

oraz w konsekwencji Rady Fundacji. 
c. Dyskutowano nad dalszą możliwością funkcjonowania życia brydżowego w sali 

przy ul. Polinezyjskiej. Zarząd WZBS uznał, że utrzymanie sali CSU jest niezwykle 
ważne dla dalszego rozwoju brydża w Warszawie. W związku z tym podjęto 
decyzję, że WZBS może partycypować w ew. kosztach niezbędnych do 
umożliwienia dalszej gry w tym miejscu. Jednak wysokość ew. partycypacji 
będzie uzależniona od dalszych rozmów pomiędzy wszystkimi 
zainteresowanymi stronami. 

 

4. Przygotowana pomiędzy zebraniami nowa uchwała dotycząca blokowania terminów w 
kalendarzu dla turniejów o wysokiej randze została przegłosowana jednogłośnie. 
Uchwała zostanie zamieszczona na stronie internetowej związku po zebraniu. 
 



5. Radosław Lula poinformował, że uzgodniona na poprzednim zebraniu lista 
planowanych prac na stronie związku jest dostępna. Członkowie zarządu otrzymali  
mailowo niezbędny do sprawdzenia tych informacji login i hasło.  
 

6. Zarząd zatwierdził przygotowane przez Radosława Lulę pomiędzy zebraniami zmiany 
w regulaminie turniejów WOB. Wprowadzono podział turniejów WOB raz w miesiącu 
na turnieje OPEN i do 3 WK na zawodnika (ostatni czwartek miesiąca). Pierwszy turniej 
w tej formule odbędzie się 30 stycznia. Zdecydowano też na razie nie wprowadzać 
żadnych zmian do godziny rozpoczęcia turniejów. 

  
7. Przedyskutowano plany przygotowania do GPW 2020 Dodatkowo w związku z 

informacją na stronie PZBS zobowiązano sekretarza Związku do złożenia oferty na GPP 
i GPT 2021. 
 

8. Ustalono termin kolejnego zebrania na 5 lutego 2020. 

 

9. Na tym zebranie zakończono. 


